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Dato: 09.02.2021 

Referat for skolebestyrelsesmøde onsdag den 9. juni 2021 

klokken 17.00-19.00  

På personalerummet. 

  

Deltagere: Martin Peter Rosenkrantz (forældrevalgt) 

Jacob Lyng Madsen (forældrevalgt), mødte til sidste punkt 

Rasmus Sønnik Fischer (forældrevalgt) 

Martin Hjøllund Sonne (forældrevalgt) 

Sidse Skotte Korfitzen (forældrevalgt) 

Troels Ernst Jeppesen (forældrevalgt) 

Robert Svane (forældrevalgt) 

Ahmed Dahqane (BKF) 

Pernille S. Nørgaard (PN) (medarbejderrep.) 

Berit Husher (BHu) (medarbejderrep.) 

Maria Liltorp (ML) (medarbejderrep.) deltager på Teams 

Jannie Børger Larsen, souschef og referent 

Lars Rye Vadmand (skoleleder) 

 

Afbud til Martin Rosenkrantz eller Lars Rye Vadmand 

 

Referent: Lars Rye Vadmand  RØD = fraværende  

 Der serveres en sandwich. 

 

Punkter 

Pkt. nr. 1:  Valg af ordstyrer 

 

Martin Sonne 

Pkt. nr. 2:  Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

Pkt. nr. 3:  Meddelelser fra elevråd,  
Udgår 

Elevrådet ikke fremmødt. 

Pkt. nr. 4:  Status på skolen 
(O/D, 10 min) 

De mundtlige eksaminer er startet denne uge. 

6. klasserne er på lejrskole lige nu. 

1.B er hjemsendt med et corona-smittetilfælde, og er til-

bage igen fra fredag den 11.6. 

Der er én kandidat til skolebestyrelsen, fristen for op-

stilling er den 16.6. i næste uge. 

Skolen har haft besøg af en desorienteret ældre mand, 

der er taget kontakt til flere forældre og skrevet til 4.B. 

Skolen holder ekstra øje de næste dage. 
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Pkt. nr. 5:  Elevtrivselsmåling, 2 bilag  
(O/D, 30 min) 

Lars gennemgik kort baggrunden for den redegørelse, 

som kommunen, og skolen har leveret til UVM omhand-

lende 4.-9. klasse. 

Der vil fremadrettet være fokus på at følge op på triv-

selsmålingen med teamene, hvor der målsættes i forhold 

til de to seneste målinger, følges op og evalueres med ny 

målsætning. 

Det er ikke afklaret, om der kommer et tilsyn fra UVM. 

Bestyrelsen orienteres, når der kommer et svar. 

Vi skal i bestyrelsen tale om, hvordan vi kan være bedre 

til at være i dialog med forældrene i de tilfælde, hvor en 

klasse begynder at opleve mistrivsel, men også før udfor-

dringerne opstår. 

Der fulgte en dialog om forhold som kunne være fakto-

rer for dårlig trivsel, herunder vigtigheden af tydelig 

kommunikation og ærlighed i, hvordan en klasse opleves, 

og hvilke tiltag, man afprøver med hvilken effekt. At sko-

len md fordel skal bestræbe sig på at undgå at kommuni-

kere med spredehagl, men i stedet fortælle, at der tages 

kontakt til enkelte. 

Vi ønsker at fortsætte debatten efter ferien, hvor der af-

sættes 45 minutter til punktet i første omgang. Der skal 

være et oplæg forud for mødet, så alle har noget med til 

mødet: ide generering med punkter som oplæg til endnu 

et møde, hvor der skal beskrives. 

Formål: at afdække ideer og sammen beskrive en god 

praksis for samarbejdet. 

Pkt. nr. 6:  Elevtal næste skoleår, bilag 
(O/D/B, 15 min) 

Som udgangspunkt er elevtallet på en årgang rammen 

for, hvor mange klasser der er. Ved 28 elever er der en 

klasse, ved 56 elever er der til to klasser, og så fremde-

les.  

På 6. årgang er der for næste skoleår pt. 28 elever. Vi 

har ressourcerne til at starte skoleåret op bibeholdende 

ressourcerne med to lærere, og vil frem mod efterårsfe-

rien følge elevtallet. Hvis tallet falder, så vil skolebesty-

relsen få fremlagt en egentlig sammenlægning på årgan-

gen, og indtil da sammenlæses de to klasser som ét hold.  

I tilfælde af en sammenlægning, vil der blive taget stilling 

til, hvor mange ressourcer/tolærertimer, der kan følge 

med for at tilgodese overgangen. 

Der er møde mandag den 14.6. med kontaktforældrene 

fra de to 6. klasser, hvor der er hhv. 11 og 17 elever pt. 

Kontaktforældrene får fremlagt ovenstående. 

Pkt. nr. 7:  Skolefoto 
(O/D/B, 10 min) 

Ledelsen vender tilbage i forhold til eventuelle bindinger 

med et firma. 

Pkt. nr. 8:  Meddelelser, faste punkter  
(O, 20 min) 
-SFOén 
-Personalemøder/læringsmøder 
-Skolens ledelse 

Formanden: der er formandsmøde i morgen om lærings-

fællesskaber. 

Frem over vil der blive sendt ud om høringssvar til både 

skoleleder og formand for skolebestyrelsen. 
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-Skolebestyrelsesformanden /for-
mandsmøder 
-Skolebestyrelsen 

Der er en post ledig i bestyrelsen i Ungecenter 2610 til 

en Rødovreborger. Der er fire årlige møder. 

Pkt. nr. 9:  Eventuelt   

(O, 5 min) - dette er kun til korte ind-

læg. 

Vinterferien er uge 8. 

Pkt. nr. 10:  Rundtur på skolen 
(O/D, 30 min) 

 

Underskrivning af papir  

Punkter til kommende møder  Principper.  

 Elevtrivsel: ”Samarbejde omkring den gode triv-

sel” 

 Halvårsprognose, budget 

 Center 

 Rep fra PIT 

 Sorg- og krise plan revideres.  

 Elevfravær 

Godkendelse af referat - punkter godkendes løbende, og der underskrives før mødet afsluttes. 

D: Dialog B: Beslutning O: Orientering 

 

Møderække næste skoleår:  

16.8., 13.9., 12.10., 10.11., 9.12., 17.1., 15.2., 16.3., 21.4., 9.5. og 7.6. 

 

 

 


